
 
PROTOKÓŁ 

XXVIII sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 10 lutego 2021 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

lp nazwisko imię status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil obecny   

 

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

 

 



 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 9.00 w trybie zdalnym. 

W sesji udział wzięło 15 radnych. Na sali obrad obecni byli: Przewodniczący Rady Gminy 

Bieliny – Józef Gawęcki, Wójt Gminy Bieliny – Sławomir Kopacz, Skarbnik Gminy Bieliny - 

Emilia Bąk. Radni uczestniczyli w posiedzeniu za pomocą zdalnych środków komunikacji.  

Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i stwierdził quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

2. Przyjęcie zmian w porządku obrad 

 
Pan Wójt powitał zebranych i poprosił o wycofanie z porządku obrad z pkt 14. projekt 

uchwały Nr XXVIII/212/21w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia na terenie 

Gminy Bieliny placówek wsparcia dziennego prowadzonych w formie opiekuńczej w 

ramach projektu pn.: „Bielińskie stacje wsparcia”. 

Przygotowujemy się do tego, aby część Bielińskich Stacji Wsparcia były prowadzone przez 

szkoły, w tych przypadkach, w których lokalizacja tych placówek jest w szkołach. Analizujemy 

jeszcze od strony formalnej, czy rzeczywiście zatrudnienie na przykład personelu 

w tych placówkach podlegających szkołom będzie dokładnie takie samo jak w przypadku 

Gminy tak jak to jest do tej pory. Na ten moment pojawiają się pewne wątpliwości, nie do końca 

te wątpliwości mamy rozstrzygnięte. Będziemy pracować jeszcze nad kwestią formalną 

dotyczącą tej sprawy i ewentualnie na kolejnej sesji poddamy to pod obradyPaństwa radnych. 

Nikt nie wniósł uwag do zaproponowanych zmian w porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem zmian w 

porządku obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie zmian w porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

 

Pan Józef Gawęcki ogłosił wynik głosowania imiennego. Zmiany w porządku obrad  

został w głosowaniu imiennym przyjęte 15 głosami „za”.  

3.Przyjęcie porządku obrad 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad. 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie zmian w porządku obrad 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu Nr XXVI z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 grudnia 2020 roku 

5. Przyjęcie protokołu Nr XXVII z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 12 stycznia 2021 roku 

6. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/203/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2021-2040 



8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/204/21 w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Bieliny na 2021 rok 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/205/21w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 

Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/206/21w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/ 

90 /19 Rady Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T Porąbki-

Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/207/21 w sprawie zwolnienia w podatku 

od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej, wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność 

finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID-19 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/208/21 w sprawie: zmiany uchwały Nr 

XXIII/145/12 Rady Gminy Bieliny z dnia 24 września 2012 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Bieliny oraz warunków i zasad korzystania z nich. 

13. Rozpatrzenia projektu uchwały Nr XXVIII/209/21 w sprawie uchwalenia 

„Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2021-2024” 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/210/21 w sprawie reasumpcji uchwały Nr 

XXIV/182/20 rady Gminy Bieliny z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia 

Programu Współpracy Gminy Bieliny z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

w 2021 roku 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/211/21 w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy stałych komisji rady gminy na 2021 rok 

16. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Bieliny z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz Podmiotami Wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie za 2020 rok 

17. Pytania/Odpowiedzi 

18. Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki ogłosił wynik głosowania imiennego. Porządek obrad  został w 

głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

4. Przyjęcie protokołu Nr XXVI z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 grudnia 
2020 roku 

Przyjęcie protokołu Nr XXVI/2020 z dnia 30 grudnia 2020 roku. Nikt nie wniósł uwag do 

sporządzonego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu Nr 

XXVI/2020 z dnia 30 grudnia 2020 roku. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu Nr XXVI z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 30 grudnia 2020 roku 

jednostka Rada Gminy 



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki ogłosił wynik głosowania imiennego. Protokół Nr XXVI/2020 z 

sesji rady gminy Bieliny z dnia 30 grudnia 2020 roku został w głosowaniu imiennym 

przyjęty 15 głosami „za”.  



5. Przyjęcie protokołu Nr XXVII z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 12 stycznia 2021 
roku 

Przyjęcie protokołu Nr XXVII/2021 z dnia 12 stycznia 2021 roku. Nikt nie wniósł uwag 

do sporządzonego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu Nr 

XXVII/2021 z dnia 12 stycznia 2021 roku. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu Nr XXVII z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 12 stycznia 2021 roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 



12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Pan Józef Gawęcki ogłosił wynik głosowania imiennego. Protokół Nr XXVII/2021 z 

sesji rady gminy Bieliny z dnia 12 stycznia 2021 roku został w głosowaniu imiennym 

przyjęty 15 głosami „za”.  

6. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy 
sesjami. 

 

Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny przedstawił działania podejmowane od ostatniej 

sesji tj. od 12 stycznia do 10 lutego 2021 roku: 

 

14 stycznia -  odbyła się narada w sprawie budowy boiska i stacji uzdatniania wody w 

Porąbkach. W tym samym czasie trwają prace przy stacji uzdatniania wody i studni, która jest 

odwiercona w Porąbkach. Jednocześnie jest już wykonawca i rozpoczęły się prace związane z 

budową boiska. Nie jest to najlepsze rozwiązanie niestety i według naszych planów te prace ci 

wykonawcy mieli realizować w różnym czasie. Ten harmonogram czasowy był ułożony 

zupełnie inaczej. Niestety sytuacja pandemiczna spowodowała, że inwestycja polegająca na 

włączeniun studni w Porąbkach i budowie stacji uzdatniania wody mocno się przesunęła. W 

grudniu ubiegłego roku miały się zakończyć prace, a tak naprawdę w grudniu ubiegłego roku 

otrzymaliśmy pozwolenie na budowę. Tak się w tej chwili składa że w obrębie niewielkiej 

działki, której gmina jest właścicielem mamy dwóch wykonawców, czyli jest w jednym czasie 

realizowana budowa boiska i budowa stacja uzdatniania wody wraz z włączeniem studni. Stąd 

też odbywają się właśnie takie spotkania. Między innymi ta narada, o której mówię zarówno z  

przedstawicielami projektantów boiska jak i z wykonawcami odbyła się po to, żeby w miarę 

sprawnie te dwie inwestycje przeprowadzić. 

 - odbyło się też spotkanie wójtów, burmistrzów gmin, które realizują wspólnie projekt Szlak 

Kultury Benedyktyńskiej. Są to: gmina Bodzentyn, gmina Łagów, gmina Bieliny, gmina 

Pawłów. Ustalaliśmy kolejny harmonogram działań związanych z realizacją tego projektu w 

ramach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich, który dofinansowany jest w 80% pozyskanych 

środków z Regionalnego Programu Operacyjnego. Wartość projektu około 20 milionów 

złotych. 

-  odbyło się spotkanie w Komendzie Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej. W tym spotkaniu 

uczestniczyłem z Komendantem Gminnym Ochotniczych Straży Pożarnych Panem Henrykiem 

Durlejem. Spotkanie dotyczyło organizacji szczepień w gminach i włączania Ochotniczych 

Straży Pożarnych do ewentualnego dowożenia osób starszych, z niepełnosprawnościami do 

punktu szczepień. W naszym przypadku Ochotnicze Straże Pożarne nie dysponują   

samochodami, które umożliwiłyby włączenie Ochotniczych Straży Pożarnych do tego całego 

system, ponieważ mamy samochody bojowe, a nie mamy samochodów osobowych,  którymi 

mogłyby być przewożone osoby z niepełnosprawnościami. Stąd też jest taka decyzja, że jeżeli  

takie osoby się zgłoszą, będzie taka potrzeba, żeby kogoś na szczepienie dowieź to oczywiście 

my to jako gmina zorganizujemy przy użyciu samochodów które, są w posiadaniu urzędu 

gminy. 

 



19 stycznia – odbyła sie rada budowy dotycząca projektu Renowacji Zabytków Świętego 

Krzyża i Rozbudowy Huty Szklanej. Jest to wspólny project, gdzie  beneficjentem głównym, 

czyli tą stroną wiodącą jest Gmina Bieliny natomiast partnerem jest Klasztor Misjonarzy 

Oblatów. Niezależnie ogłaszaliśmy przetargi, czyli Klasztor ogłosił przetarg na swoje zadanie 

i to zadanie w tej chwili jest realizowane.  

Wartość dofinansowania zarówno na zadaniu Klasztoru jak i na zadaniu gminnym w tej chwili 

wynosi 80% kosztów kwalifikowalnych. W naszym przypadku w ramach tego projektu udało 

nam się pozyskać z Regionalnego Programu Operacyjnego kwotę ponad 9 000 000 zł  

20 stycznia -  u notariusza porządkowane były kwestie gruntów, które będą zajęte pod 

przepompownię w miejscowości Napeków. 

25 stycznia -  odbyła się narada z Panem Wojewodą Świetokrzyskim, z udziałem dyrektor 

Narodowego Funduszu Zdrowia oddział Kielce. Dotyczyła organizacji szczepień, 

informacji na temat dostępności szczepionki, ile osób może być zaszczepionych tygodniowo. 

Na terenie gminy mamy zgłoszone dwa punkty szczepień. Z tym, że na ten moment  

Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej organizuje to w ten sposób, żeby  szczepienia 

odbywały się jednak w Bielinach. Mamy dostępność szczepionki na poziomie 60 osób 

tygodniowo. Na koniec ubiegłego tygodnia przebiega to zgodnie z harmonogramem. 

27 stycznia -  w formie zdalnej odbył się zarząd konwentu wójtów burmistrzów prezydentów, 

czyli Związku Miast i Gmin Województwa Świętokrzyskiego. Omawialiśmy różne kwestie 

między innymi kwestie przebiegu spisu rolnego, ale też przygotowania do spisu powszechnego. 

Przygotowujemy się też do walnego, sprawozdawczego zebrania wszystkich gmin należących 

do Związku Miast i Gmin Województwa Świętokrzyskiego. 

28 stycznia -  odbyło się spotkanie dotyczące stanu realizacji Regionalnego Programu 

Operacyjnego 2014-2020 oraz informacji dotyczących stanu prac nad Strategią Rozwoju 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2021-2030. Bardzo mocno angażujemy się w prace 

nad Strategią Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego zarówno jako gmina, ale bardziej 

kompleksowo jako Związek Gmin Gór Świętokrzyskich skupiający 11 gmin Województwo 

Świętokrzyskie w porozumieniu również z Radą Rozwoju Turystyki w Górach 

Świętokrzyskich, z dyrektorem Świętokrzyskiego Parku Narodowego. W takim szerokim 

gremium włączyliśmy się w prace nad Strategią. Efekt jest taki, że w projekcie Strategii pojawił 

się Obszar Strategicznej Interewencji Góry Świętokrzyskie. Będzie to wydzielony obszar, ktory 

w Strategii Województwa jest pokazany, jako coś specjalnego, co należy również w sposób 

specjalny potraktować  i  wspierać chociażby środkami z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego. W pracy nad Strategią pojawiają się załączniki 

dotyczące projektów kluczowych, strategicznych i tam w tym załączniku również takie 

projekty z zakresu odnawialnych źródeł energii i zakresu turystyki dotyczące całego 

obszaru Związku Gmin Gór Świętokrzyskich, czyli 11 gmin się pojawiają. 

Najprawdopodobniej w marcu na sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Strategia 

może być przyjęta. W ślad za tą strategią my praktycznie jako 11 gmin  

mamy przygotowany projekt Strategii Rozwoju Obszaru Gór Świętokrzyskich, czyli 

całego obszaru 11 gmin i będziemy uzgadniać to z Urzędem Marszałkowskim. Jeśli Urząd 

Marszałkowski i zapisy tego projektu naszej Strategii będą się wpisywać 

w Strategię Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego to będziemy taką Strategię przyjmować 

na Zgromadzeniu Związków Gmin Gór Świętokrzyskich. 

2 lutego -  odbyło się spotkanie z Dyrektorem Wydziału Infrastruktury Urzędu Wojewódzkiego 

Rozmawialiśmy na temat między innymi Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, w 

którym gmina uczestniczy. Z pierwszego naboru  otrzymaliśmy wsparcie na poziomie 

2 300 000 zł, w drugim naborze złożyliśmy kilka wniosków, z czego jeden dostał 



dofinansowanie na poziomie 3 000 000 zł.   W tej chwili jest trzeci nabór. W ramach trzeciego 

naboru złożyliśmy trzy wnioski. Nabór nie jest jeszcze rozstrzygnięty. Gmina znalazła się w 

gronie gminy górskich. Do 12 lutego trwa nabór do Programu Wsparcia Gmin Górskich, gdzie 

można złożyć jeden wniosek. Taki wniosek przygotowujemy w ramach tego programu gmina 

może wnioskować maksymalnie o  8 000 000 zł,  ale nie więcej niż 40% średnio rocznych 

wydatków ostatnich pięciu 5 lat. Po przeliczeniu wydatkowaliśmy w ostatnich 5 latach ponad 

3 200 000 zł na inwestycje. Więc na taką kwotę będziemy wnioskować i do 12 lutego taki 

wniosek zostanie złożony. 

- odebrałem też dyplom, nagrodę, wyróżnienie z rąk Pani Dyrektor Urzędu Statystycznego w 

Kielcach za to, że Gmina Bieliny w spisie rolnym zajęła 5 miejsce w województwie w kategorii  

konkursu samo spisu. 

3 lutego -  odbyło się również zdalnie spotkanie wójtów burmistrzów Związku 

Gmin Gór Świętokrzyskich. Pracujemy w ramach 11 gmin i przygotowujemy się do nowej 

perspektywy finansowej 2021-2027. Na ukończeniu jest Strategia Rozwoju Województwa 

Świętokrzyskiego do roku 2030, ale też już mocno są zaawansowane prace w Regionalnym 

Programem Operacyjnym Województwa Świętokrzyskiego na lata 2021-2027. Była też 

konsultowana umowa partnerstwa. 

- odbyło się spotkanie dotyczące diagnozy turystyki w województwie 

świętokrzyskim. Departament Turystyki Urzędu Marszałkowskiego zlecił opracowanie takiej 

diagnozy stanu turystyki w województwie świętokrzyskim. Diagnoza ma służyć przygotowaniu 

strategii działań około turystycznych.  Ma być element, który będzie jednym z dokumentów 

strategicznych przy podziale środków na działania chociażby z zakresu projektów około 

turystycznych. 

4 lutego -  odbyło się bardzo ważne spotkanie  organizowane przez Ministerstwo Funduszy 

prowadzone przez Panią Wiceminister. W spotkaniu brali udział przedstawiciele Urzędu 

Marszałkowskiego, Pan Marszałek Andrzej Bętkowski, Pani Wicemarszałek Renata Janik i Pan 

Dyrektor Jacek Sułek Dyrektor Departamentu Inwestycji i Rozwoju. Było to spotkanie 

konsultacyjne umowy partnerstwa, czyli dokumentu który będzie określał zasady 

wydatkowania środków w nowej perspektywie finansowej 2021-2027. Pan Dyrektor Sułek, 

Pani Marszałek Janik i Pan Marszałek Bętkowski  przedstawili też wstępne założenia 

Regionalnego Programu Operacyjnego na kolejną perspektywę. 

 5 lutego – odbyło się kolejne spotkanie dotyczące Strategii Rozwoju Innowacji Województwa 

Świętokrzyskiego  

9 lutego - odbyło się posiedzenie wspólne komisji rady gminy  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/203/21 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/204/21 w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Bieliny na 2021 rok 

Pan Wójt przedstawił projekty uchwał. Powiedział m.in.:  

Szanowni Państwo przedmiotem obrad jest projekt uchwały dotyczący wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2040 oraz projektu uchwały dotyczącej budżetu na 2021, 

czyli tak naprawdę jeden z najważniejszych dokumentów, który będzie determinował 

działania Gminy w roku 2021. Jeśli chodzi o projekt uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej państwo otrzymaliście wraz z opisem, więc wszystko jest dokładnie 

przedstawione skupię się na omówieniu założeń do budżetu na rok 2021. 



  Jest to budżet, który będzie rekordowy zarówno pod względem ogólnych dochodów 

i wydatków jak również jeden z rekordowych, jeśli chodzi o plany inwestycyjne. Założenia 

budżetowe są tak ambitne tylko dzięki temu, że rzeczywiście udało nam się pozyskać dosyć 

duże środki finansowe z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego, ale również środki pochodzące z budżetu państwa, pochodzące z 

Ministerstwa Sportu, pochodzące z funduszu dróg samorządowych i pochodzące z nowego 

programu,czyli funduszu inwestycji lokalnych.  

Kwota planowanych dochodów budżetu gminy została ustalona na ponad 83 miliony 

zł. Plan dochodów jest oczywiście bardzo realny, ustalony w oparciu o informacje 

pochodzące zarówno z Urzędu Wojewódzkiego, Ministerstwa Finansów, ale też głównie w 

oparciu o już rozstrzygnięte konkursy dotacyjne.  Dochody bieżące planowane są na 

poziomie ponad 54 miliony zł. W tym budżecie pokazujemy, że środków zewnętrznych, 

które wprowadzamy do tego budżet planujemy, że pojawi się ponad 28 milonów zł.  

Wydatki, również są rekordowe i planowane są  na poziomie 92 milionów  zł, z czego 

wydatki bieżące to ponad 52 miliony zł., a wydatki majątkowe to ponad 40 miliony złotych. 

Zakładamy, że wydatki majątkowe będą stanowić 43,71% ogólnych wydatków budżtu. 

Wszyscy, którzy obserwują działania samorządów zdają sobie sprawę z tego, że to jest 

projekt niezwykle rozwojowy i pro inwestycyjny. W budżecie tworzymy rezerwę ogólną na 

poziomie 160 000 zł i celową w wysokości 157 000 zł.  Celowa jest z przeznaczeniem na 

zarządzanie kryzysowe.  Wyszczególnione również w uchwale budżetowej są dochody w 

kwocie 115 363 zł z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. 

Jeśli chodzi o deficyt budżetu będzie pokrywany zarówno z części z pożyczki 

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska, która będzie między innymi przedmiotem 

prac nad kolejną uchwałą, ale też będzie pokrywany przychodami z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym w kwocie ponad 3 390 563  zł. Kwota 3 390 563 

zł to są środki, które na koniec roku 2020 mieliśmy na rachunku i przeszły na ten rok.  

Pan Wójt omówię jeszcze, w jaki sposób kształtują się dochody, z czego się składają, 

skąd pochodzą środki, które planujemy, że wejdą do budżetu roku 2021. 

  Na inwestycje z zakresu wodno-kanalizacyjnego planujemy pozyskać kwotę ponad 4 

milionów złotych i są to pieniądze, które będą pochodzić z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego i dotyczy to zadania związanego z budową 

sieci kanalizacyjnej. Realizujemy potężne, bardzo kosztowne i bardzo trudne zadanie 

związane z kanalizacją południowej części Gminy. Trwają już bardzo mocno zaawansowane, 

ale są na ukończeniu pracę dotyczące budowy sieci kanalizacyjnej trzech miejscowości 

Górki Napękowskie, Napęków i Belno. W tej chwili mamy otwarty przetarg na budowę sieci 

kanalizacyjnej głównych ciągów w obrębie drogi 74 w miejscowości Makoszyn i 

miejscowości Lechów. 

Kolejna pozycja, która tutaj jest znacząca to  kwota 9 649 800 zł. Mówimy tutaj o 

środkach, które są  pozyskane z funduszu dróg samorządowych. Głównie mówimy o 

drodze Bieliny - Porąbki tam kwota dofinansowania ponad 10 000 000 zł 80% pozyskane 

ze środków funduszu dróg samorządowych, ale też droga gminna w Hucie Szklanej 

w kierunku Jodłowego Dworu, gdzie też 80% to dofinansowanie środkami unijnymi.  

Kolejna pozycja to są działania w zakresie projektu wspólnego ze Świętym Krzyżem 

2 990 000 zł pozyskane z zewnątrz. 

Dochody własne gminy  kształtują się  na poziomie 7 753 000 zł., na  które składaja 

się : wpływy z podatku od nieruchomości od osób prawnych  kształtują się na poziomie 473 

818 zł. Wpływy z podatku od nieruchomości od osób fizycznych to  kwota 237 448 zł.  



Wpływy z podatku od środków transportu od osób fizycznych to kwota 611 361 zł. Podatek 

rolny to kwota 193 000 zł.  

Subwencja oświatowa, którą otrzymujemy na finansowanie szkół to ponad 

11 176 810 zł.  

W tym roku planujemy zwrotu podatku VAT w związku z realizowanymi 

inwestycjami  kwotę 2 994 651 zł 

Częśc wyrównawcza subwencji ogólnej dla gmin kwota w naszym 

przypadku ponad 9 milionów zł.  

 W dziale ochrona zdrowia mamy kwotę 1 650 000 zł. Jest to zwrot środków, który 

otrzymamy z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego, 

a dotyczy on przebudowy Ośrodka Zdrowia w Bielinach. Przebudowa została zakończona. 

Udało się pozyskać dofinansowanie 1 650 000 zł., dodatkowo w 100% odliczymy VAT od 

robót, które na tym Ośrodku były wykonane. 

W budżecie bardzo znaczącą kwotę stanowi wsparcie w  programie rodzina 

świadczenia wychowawcze 500 plus i będzie to kwota ponad 12 milionów zł. 

Wydatki oczywiście zaplanowane są w taki sposób, że będą zabezpieczać 

funkcjonowanie wszystkich instytucji, które działają w oparciu o budżet gminy. Będą 

funkcjonowały szkoły, które funkcjonują we wszystkich miejscowościach, będą 

funkcjonowały Ośrodki Zdrowia zarówno ten w Bielinach jakich w Makoszynie. Chcemy 

podejść do termomodernizacji Ośrodka Zdrowia w Makoszynie. 

Można powiedzieć, że inwestycyjnie dotykamy praktycznie każdej miejscowości. 

Chcemy, żeby rzeczywiście gmina rozwijała się równomiernie. Staramy się inwestować w 

każdej miejscowości. Ogromnym wyzwaniem jest  budowa kanalizacji na południowej 

stronie gminy.  

Trwają prace połączenia  Makoszyna z Lechowem drogą  od strony Starego Młyna. 

Trwają prace przy budowie stacji uzdatniania wody i włączeniu studni w Porąbkach. 

Zadanie strategiczne, kluczowe, bardzo nam zależy żeby ono jak najszybciej zostało 

zrealizowane. Wartość ponad 3 000 000 zł. 

Skończymy sieć kanalizacyjną Czaplów – Zofiówka, ale też ten fragment od Huty 

Nowej  do Czaplowa. 

Kolejne zadanie to działania związane z rewitalizacją miejscowości Bieliny to jest 

projekt dofinansowany z Regionalnego Programu Operacyjnego. Przy tym chcemy 

dobudować zbiorniki na wodę przy ujęciu wody w Bielinach. Chcielibyśmy też podejść do 

prac związanych z parkingiem przy cmentarzu w Bielinach. Jest tam zostawiony teren, 

którego gmina jest wlaścicielem od strony zachodniej cmentarza, gdzie też mamy 

dofinansowanie z Regionalnego Programu Operacyjnego. Będą te prace związane z budową 

drogi tz Porąbcańskiej, będą realizowane prace związane z  nowym budynkiem w Hucie 

Szklanej. 

Chcemy rozwijać ofertę też turystyczną wokół Świętokrzyskiego Parku Narodowego, 

czyli ten budynek tz. Harmonii. 

Kolejne zadanie to szkoła w Hucie Nowej. Praktycznie termomodernizację 

zrobiliśmy już na wszystkich szkołach może za wyjątkiem Porąbek, która już była budowana 

w takiej formie, że tej termomodernizacji nie trzeba było tam wykonywać. 

Natomiast wszystkie pozostałe szkoły przeszłych termomodernizację. Jednostką która do tej 

pory jej nie przeszła to jest szkoła w Hucie Nowej. Udało nam się pozyskać pieniądze 

zarówno z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa  Świętokrzyskiego, jak z 

Ministerstwa Sportu. Będzie termodernizacja wraz z rozbudową o salę gimnastyczną. 

Jesteśmy na etapie otwartego przetargu. 



Mamy również pozyskane środki finansowe pochodzące z Ministerstwa Sportu 

na boisko w Porąbkach, które już jest realizowane i na przebudowę stadionu sportowego w 

Bielinach. 

Zabezpieczamy też środki na modernizację drogi od Porąbek przez Kakonin, Podlesie 

do Huty Szklanej. Jest to bardzo duże zadanie, które otrzymało  finansowanie z funduszu 

dróg samorządowych. Wnioskodawcą był powiat kielecki, gmina jest partnerem w tym 

zadaniu i ma już podpisaną umowę na wykonawstwo. 

Będziemy dalej starać się realizować  projekt odnawialnych źródeł 

energii. Chcielibyśmy, aby ta lista rezerwowa, do której zgłaszali się 

mieszkańcy mogła być sfinansowana. Staramy się pozyskać dodatkowe środki z 

Regionalnego Programu Operacyjnego. 

W poszczególnych miejscowościach składamy wnioski do funduszu dróg 

samorządowych. Chcielibyśmy połączyć  drogą Hutę Nową, Czaplów z Lechowem przez 

las. Gmina jest już właścicielem tej  działki, więc składamy taki wniosek, żeby udało się tą 

drogą połączyć Lechów właśnie z Czaplowem. 

Kolejnym zadaniem, które zaczynamy przygotowywać jest droga w Lechowie na 

przeciwko szkoły. Jeśli będzie dostępność gruntów to będziemy chcieli do tego zadania 

podejść. 

Prawdopodobnie w Napękowie w  trybie zaprojektuj i wybuduj będziemy chcieli 

projektować drogę na przeciwko cmentarza. 

 W Makoszynie razem z powiatem mocno pracujemy też na drogą Makoszyn – 

Widełki. Pamiętamy o drodze na Starej Wsi w Makoszynie, ale środkiem drogi jest 

zaprojektowana kanalizacja, więc najpierw musi być kanalizacja, a dopiero później droga. 

W Hucie Nowej t.z. ulica Gęsia, o której też pamiętamy razem z Powiatem i połączenie 

Czaplowa. 

 Tych zadań takich, które pewnie są,  a nie wszystkie będą mogły się znaleźć do 

realizacji też jest dużo, ale to też będziemy na bieżąco Państwa informować na 

ile udało się pozyskać środków. Założenie nasze jest takie, że jeśli mamy realizować dużą 

inwestycję, która jest kosztowna to nie będziemy tego robić w oparciu o własne środki. 

Szukamy pieniędzy zewnętrznych, wtedy kiedy uda się pozyskać środki z zewnątrz to 

podchodzimy do dużej inwestycji. To pozwala nam na utrzymanie płynności finansowej, na 

stabilizację finansów Gminy Bieliny, które są w tej chwili w dobrej, stabilnej sytuacji i 

możemy planować kolejne inwestycje. 

Gmina wystąpiła do Regionalnej Izby Obrachunkowej o opinie na temat projektu 

budżetu. Mamy uchwały dotyczące opinii projektu uchwały w sprawie prognozy finansowej 

gminy ona oczywiście jest pozytywna, kolejna uchwała składu orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej dotycząca zaopiniowania projektu uchwały budżetowej i ta opinia 

jest pozytywna i kolejna uchwała dotycząca możliwości sfinansowania planowanego 

deficytu i sekwencja jest taka że Gmina Bieliny ma możliwości sfinansowania planowanego 

deficytu w projekcie uchwały budżetowej na 2021 rok. 

Mamy również wpisane zadania, które razem państwo radni, państwo sołtysi, 

mieszkańcy wskazywali jako zadania, które będą finansowe z funduszu sołeckiego. One 

wszystkie te zadania są uwzględnione w tym budżecie i już praktycznie można powiedzieć 

po uchwaleniu budżetu będziemy przystępować do ich przygotowana. 

 

  Pan Marcin Brożyna przewodniczący Komisji Budżetów i Finansów  przedstawił opinię 

w sprawie projektu budżetu Gminy Bieliny na 2021 rok i Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2021-2040. 



Komisja Budżetu i Finansów wnioskuje o przyjęcie przedłożonego przez Wójta Gminy 

Bieliny projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2021 rok i wnioskuje o  

podjęcie stosownej uchwały głosując w 4 osobowym składzie: 

Za pozytywną opinią -  4 głosy 

Za negatywną opinią - 0 głosów 

Wstrzymało się od głosu - 0 głosów 

Komisja Budżetu i Finansów wnioskuje o przyjęcie przedłożonego przez Wójta Gminy 

Bieliny projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-

2040 i wnioskuje o  podjęcie stosownej uchwały głosując w 4 osobowym składzie: 

Za pozytywną opinią - 4 głosy 

Za negatywną opinią - głosów 

Wstrzymało się od głosu -  0 głosów 

Głos zabrał radny Pan Dariusz Sala. Powiedział m.in., że  że mimo tych trudności 

związanych z pandemią mamy tu naprawdę kolejny poważny i odważny budżet. Mamy tu 

wpisane wielomilionowe inwestycje, ale gwarantuje on naszym mieszkańcom dalszy rozwój 

gminy. Pan Wójt idzie w dobrym kierunku i potrzeba będzie dużo wysiłku, aby w tych trudnych 

czasach go zrealizować w takiej formie i  Pan radny jest za tym, aby ten budżet przyjąć.  

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

Nr XXVIII/203/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-

2040 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/203/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 



2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXVIII/203/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na 

lata 2021-2040 została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

 
Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXVIII/204/21 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bieliny na 2021 rok 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/204/21 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Bieliny na 2021 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 



WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXVIII/204/21 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Bieliny na 2021 

rok została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny podziękował radnym za 

przyjęcie budżetu na 2021 rok i pogratulował Panu Wójtowi życząc realizacji przyjętego 

budżetu, który przyczyni się do rozwoju naszej gminy. 

Pan Wójt również podziękował radnym za to, że w taki sposób uchwały zostały 

przyjęte. Na pewno wyzwanie jest duże, ale oczekiwań mieszkańców też jest bardzo dużo. 

Tam, gdzie coś uda się zrealizować  to za chwilę te oczekiwania są na coś  kolejnego. My 

wspólnie razem musimy jednak wybierać te elementy, które są jakby najbardziej strategiczne 

i o takich dzisiaj tutaj głównie mówiliśmy. Te mniejsze zadania oczywiście też będziemy 

realizować chociażby z funduszu sołeckiego i będziemy reagować na bieżąco.  Państwo 

jesteście bezpośrednio w kontakcie z mieszkańcami i później z nami tutaj w urzędzie. Ja w 

imieniu moich pracowników, współpracowników deklaruję tą współpracę. Będziemy robić 

wszystko, żeby ten budżet w najlepszym zakresie zrealizować, ale też przy tej okazji 

chciałem właśnie bardzo mocno podziękować państwu radnymi i państwu sołtysom bo 

rzeczywiście bardzo dobrze reprezentujecie swoje miejscowość. Dowodem na to, że bardzo 

dobrze reprezentujecie swojej miejscowości jest to, że praktycznie to jest budżet, gdzie nie 



ma miejscowości w nim pominiętych i to jest też wasza zasługa. Pan Wójt podziękował za 

dbałość o naszą gminę i za to, że możemy wspólnie tę gminę rozwijać. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/205/21w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. Jest to projekt uchwał, który dotyczy budowy 

stacji uzdatniania wody  pod Kakoninem  i włączenia studni w Porąbkach. Zadanie niezwykle 

ważne, zadanie strategiczne, o którym mówiłem. Od wielu wielu lat w gminie Bieliny są  

poszukiwane ujęcia wody pitnej. Udało się odwiercić tą studnię i chcemy jak najszybciej ją 

włączyć do sieci wodociągowej. Bardzo trudno jest w tej chwili pozyskać pieniądze na budowę 

wodociągów. W perspektywie 2014-2020 nie było środków na budowę sieci wodociągowych. 

Przy jednoczesnej budowie sieci wodociągowej i kanalizacyjnej to była jedyna szansa na to 

żeby takie pieniądze pozyskać. W Porąbkach i Kakoninie kanalizacja już jest, więc nie można 

było połączyć budowy tej stacji uzdatniania wody z budową kanalizacji. Bardzo szukaliśmy 

tych środków takich zewnętrzny i udało nam się znaleźć taki program który pozwoliłby nam 

pozyskać środki zewnętrzne na sfinansowanie praktycznie w 100% za wyjątkiem VAT-u,  który 

będziemy rozliczać. W 100%  koszty pokryte byłyby środkami pochodzącymi z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska, przy czym będzie to pożyczka to nie jest kredyt komercyjny. 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska ma warunki preferencyjne na wspieraniu tego typu 

działań to po pierwsze, a po drugie w 50% umarzalna. Jeżeli to będzie na poziomie 2 377 000 

zł to prawie 1 200 000 zł byłoby umorzone. Środki pozwoliłyby nam spokojnie w całości 

sfinansować tą stację uzdatniania wody. Pytań brak.  

 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXVIII/205/21 21 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/205/21w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 
Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 



WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXVIII/205/21 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Narodowym 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/206/21w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XI/ 90 /19 Rady Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi 
powiatowej nr 0322T Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana 

 

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały, który konkretnie wskazuje, że Gmina Bieliny 

udzieli pomocy powiatowi kieleckiemu na przebudowę drogi od Porąbek przez Kakonin. 

Dofinansowanie z funduszu dróg samorządowych. Wniosek składał Powiat, gmina jest  

partnerem w tym projekcie. Konkretnie finansowanie będzie polegało w ten 

sposób, że 50% środków pochodzących z funduszu inwestycji lokalnych pozyskany przez 

Powiat, 25% środki własne powiatu i 25% środki gminy. Zadanie ma podpisaną umowę na 

realizację już w trybie zaprojektuj i wybuduj. Być może w 2021 roku inwestycja się 

rozpocznie, być może się nie rozpocznie, bo nie jesteśmy w stanie dzisiaj przewidzieć jak 

długo będzie trwał proces projektowania, pozyskania pozwolenia na budowę. Podejmujemy 



już uchwałę, żeby pokazać, że gmina jest gotowa do wspólnej realizacji tego 

przedsięwzięcia. Pytań brak. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXVIII/206/21  w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/ 90 /19 Rady Gminy Bieliny z dnia 26 

września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na 

rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-Huta Szklana. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/206/21 w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/ 90 /19 
Rady Gminy Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla Powiatu Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T Porąbki-Kakonin-Huta 
Podłysica-Huta Szklana 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 



11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXVIII/206/21 w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/ 90 /19 Rady Gminy 

Bieliny z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kieleckiego na rozbudowę drogi powiatowej nr 0322T Porąbki-Kakonin-Huta Podłysica-

Huta Szklana została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/207/21 w sprawie zwolnienia w 
podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z 
prowadzeniem działalności gospodarczej, wskazanym grupom 
przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z 
ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 

Pan Wójt powiedział, że uchwałę podejmowaliśmy w ubiegłym roku kiedy było 

zamknięcie gospodarki związane z covidem. Teraz chcemy zaproponować Państwu podjęcie 

kolejnej. Wiemy, że gospodarka jest częściowo zamknięta. Są branże, które nie mogą 

prowadzić działalności. Więc jest taka od strony samorządu intencja,  żeby te branże 

wesprzeć w takim zakresie w jakim możemy. Możemy zwolnić z podatku od 

nieruchomości, bo to jest główna część, na którą ma wpływ gmina i uważam że taką 

decyzję powinniśmy podjąć. Szczególnie w kontekście tych działań, które są 

związane z pozyskaniem dodatkowych środków tych covidowych. 

 Jak Państwo wiecie szczególnie, jeśli chodzi o branżę turystyczną jest bardzo duża 

dyskusja dotycząca tego, że są zamknięte hotele, restauracje, wyciągi. Na terenie naszej 

gminy wyciągu nie ma, ale też ferie były  w jednym czasie bez możliwości tak naprawdę 

wyjeżdżania na ferie, więc jakby tutaj ten obszar też był wyłączony. Stąd też w wyniku 

różnego rodzaju dyskusji na poziomie rządowym pojawiła się inicjatywa, czy projekt, 

pomysł wsparcia gmin, które najbardziej zostały dotknięte zamknięciem tej części 

gospodarki w okresie zimowym, czyli gmin górskich. Tych, które rzeczywiście duże 

przychody odnotowują w okresie właśnie świąteczno-noworocznym, ale też w okresie 

zimowym, ferii. W pierwszej wersji dyskusji na temat gmin, które mogą uzyskać wsparcie 

to Góry Świętokrzyskie się nie pojawiały. Jako Związek Gmin Gór Świętokrzyskich 

wystąpiliśmy z taką inicjatywą, wnioskiem do pana Premiera Morawieckiego, do Pana 

Premiera Gowina, do parlamentarzystów, do Pana Wojewody i Pana Marszałka o wsparcie 

inicjatywy włączenia gmin Związku Gmin Gór Świętokrzyskich do programu wsparcia gmin 

górskich. Niestety nie udało nam się doprowadzić do tego, że wszystkie gminy Związku 

Gmin Gór Świętokrzyskich zostały objęte tym wsparciem.  Została objęta między innymi 

Gmina Bieliny, jest w gronie tych gmin, które znalazły się w wykazie gmin górskich i taki 

wniosek będziemy mogli złożyć. W tym wniosku można składać działania inwestycyjne, ale 

też zwrot 80% zwolnienia właśnie tego typu o którym mówimy,  czyli tego wsparcia dla 

przedsiębiorców. Jeżeli gmina zastosuje takie zwolnienie to o 80% może wnioskować zwrot 

tego zwolnienia. Tak naprawdę gdyby tego zwolnienia nie było to uważam, że powinniśmy 

taką uchwałę podjąć tak jak podejmowaliśmy ją na wiosnę, gdzie nie było w ogóle mowy o 



wsparciu dla samorządów. W ramach tego programu będziemy występować o kwotę ponad 

3 200 000 zł. Średnio szacujemy, że to zwolnienie może skutkować kwotą 10 000 zł. Pytań 

brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXVIII/207/21  w sprawie zwolnienia w podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i 

budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, wskazanym grupom 

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/207/21 w sprawie zwolnienia w podatku od 
nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej, wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 
pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z 
powodu COVID-19 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 



8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXVIII/207/21 w sprawie zwolnienia w podatku od nieruchomości: 

gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, 

wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w 

związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-

19 została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/208/21 w sprawie: zmiany 
uchwały Nr XXIII/145/12 Rady Gminy Bieliny z dnia 24 września 2012 r. w 
sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Bieliny oraz warunków i zasad korzystania z nich. 

Pan Wójt wyjaśnił, że projekt uchwały przedstawia  alfabetyczny wykaz 

przystanków, którymi zarządza Gmina Bieliny. Pytań brak. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXVIII/208/21  w sprawie: zmiany uchwały Nr XXIII/145/12 Rady Gminy Bieliny z dnia 

24 września 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Bieliny oraz warunków i zasad korzystania z 

nich. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/208/21 w sprawie: zmiany uchwały Nr 
XXIII/145/12 Rady Gminy Bieliny z dnia 24 września 2012 r. w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Bieliny oraz warunków i zasad korzystania z nich. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXVIII/208/21 w sprawie: zmiany uchwały Nr XXIII/145/12 Rady 

Gminy Bieliny z dnia 24 września 2012 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Bieliny oraz 

warunków i zasad korzystania z nich została w głosowaniu imiennym została przyjęta 15 

głosami „za”. 

13. Rozpatrzenia projektu uchwały Nr XXVIII/209/21 w sprawie uchwalenia 
„Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 
urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024” 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że jest to projekt uchwały w sprawie wieoletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 2021-2024. W tym wieloletnim 

planie rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych są uwzględnione te 



wszystkie przedsięwzięcia, zamierzenia, które planujemy realizować i o których mówiłem przy 

budżecie. Są to w większości zadania wieloletnie, czyli zarówno z zakresu  budowy kanalizacji 

w gminie Bieliny. Są tutaj  Górki Napękowskie, Napęków, Belno. Kolejne zadanie to jest 

budowa kanalizacji Zofiówka, budowa kanalizacji Bieliny ulica Leśna, budowa kanalizacji 

Huta Nowa, rozbudowa istniejącej sieci wodociągowej w miejscowości Górki Napękowskie, 

budowa kanalizacji w miejscowości Lechów i Makoszyn. Pokazane są też źródła finansowania 

i  szacunkowe koszty realizacji  tych przedsięwzięć. Dokument jest obligatoryjnym 

załącznikiem do taryf ceny wody i ceny ścieków, które Wody Polskie muszą zatwierdzić.  

Radna Pani Elżbieta Bernat powiedziała, że mieszkańcy, którzy maja działki przy 

drodze tz. Porąbcańskiej już są zainteresowani doprowadzeniem wody.  

Pan Wójt odpowiedział, że w momencie kiedy powstanie droga i rzeczywiście przy tej 

drodze są tereny budowlane to pewnie kolejnym wyzwaniem dla gminy i kolejnym 

oczekiwaniem mieszkańców będzie uzbrojenie tych działek, tych terenów w infrastrukturę 

techniczną typu sieć wodociągowa, później sieć kanalizacyjna. Oczywiście my sobie zdajemy 

z tego sprawę. Mamy takie podejście, że w momencie kiedy zaczynają rzeczywiście budować 

się budynki to my również zaczynamy pracować nad tym, żeby uzbroić te tereny też w 

infrastrukturę komunalną. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXVIII/209/21  w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024”.  

 

głosowanie Rozpatrzenia projektu uchwały Nr XXVIII/209/21 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego 
planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 
2021-2024” 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 



1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXVIII/209/21 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024” 

została w głosowaniu imiennym została przyjęta 15 głosami „za”. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/210/21 w sprawie reasumpcji 
uchwały Nr XXIV/182/20 rady Gminy Bieliny z dnia 26 listopada 2020 r. w 
sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Bieliny z Organizacjami 
Pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2021 roku 

Pan Wójt wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy reasumpcji uchwały, która została już 

podjęta. Reasumpcja spowodowana jest tym że w poprzedniej nie wskazano, iż jest to akt 

prawa miejscowego, który powinien być opublikowany w dzienniku urzędowym 

województwa świętokrzyskiego. Nadzór wojewody zwrócił uwagę, że jednak taka uchwała 

powinna być opublikowana w dzienniku urzędowym województwa świętokrzyskiego. Pytań 

brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXVIII/210/21  w sprawie reasumpcji uchwały Nr XXIV/182/20 rady Gminy Bieliny z dnia 

26 listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Bieliny z 

Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2021 roku 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/210/21 w sprawie reasumpcji uchwały Nr 
XXIV/182/20 rady Gminy Bieliny z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia Programu 
Współpracy Gminy Bieliny z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami 



wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
w 2021 roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 



Uchwała Nr XXVIII/210/21 w sprawie reasumpcji uchwały Nr XXIV/182/20 rady 

Gminy Bieliny z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia Programu Współpracy 

Gminy Bieliny z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2021 roku została 

w głosowaniu imiennym została przyjęta 15 głosami „za”. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/211/21 w sprawie zatwierdzenia 
planów pracy stałych komisji rady gminy na 2021 rok 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny powiedział, że jak co roku 

opracowane są plany pracy poszczególnych komisji, które należy uchwalić. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

Nr XXVIII/211/21  w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady gminy na 

2021 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXVIII/211/21 w sprawie zatwierdzenia planów pracy 
stałych komisji rady gminy na 2021 rok 
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data 10 lutego 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 
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6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXVIII/211/21 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji 

rady gminy na 2021 rok w głosowaniu imiennym została przyjęta 15 głosami „za”. 

16. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Bieliny z 
Organizacjami Pozarządowymi oraz Podmiotami Wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2020 rok 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy 

Bieliny z Organizacjami Pozarządowymi oraz Podmiotami Wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2020 rok 

17. Pytania/Odpowiedzi 
Pan Wójt przedstawił informację na temat zbiórki śmieci, która odbyła się  na terenie 

gminy w styczniu. Było trochę nieporozumień, nie wszystko poszło tak jak powinno pójść, 

były opóźnienia na przykład w Makoszynie, tam 2 dni śmieci stały nie zebrane. Na 

Podlesiu, podobna sytuacja była w kilku miejscowościach, były zamienione kolory 

worków. W klilku  miejscowość  było opóźnienie z dostawą worków, bo firmie, która 

zabierała śmieci brakło tych worków. Mieszkańcy to zgłaszali  do nas, do referatu 

komunalnego. Już odbyło się takie spotkanie z przedstawicielami tej firmy, która wygrała 

przetarg. Działo się tak dlatego, że to jest nowy przedsiębiorca, który jest na terenie gminy 

i to tak naprawdę to była jego pierwsza zbiórka odpadów. Mamy nadzieję i są takie 

deklaracje ze strony kierownictwa tej firmy, że już w lutym pójdzie to sprawniej. Firma 

miała problem z poznaniem terenu, z dostosowaniem odpowiednich samochodów do 

naszego terenu. My oczywiście służyliśmy wsparciem. Nasi pracownicy wskazywali te 

wszystkie szczególnie te przysiółki, które są w poszczególnych miejscowościach. Jeśli by 

się coś działo przy kolejnej zbiórce to oczywiście prosimy, aby to zgłaszać do nas. 

Radny Pan Dariusz Sala powiedział, że na plus firmy, która dopiero zaczyna  jest to, 

że jednak starają się jak są płoty, sztachety,  czy jakieś ogrodzenie wkładać te worki 

właśnie tam. Nie jest to tak rzucone jak poprzednio  gdziekolwiek, że wiatr zwiewał. 

Zobaczymy jak będzie dalej. 

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny  Panu Wójtowi życzł  

wszystkiego dobrego w realizacji tego bardzo ambitnego budżetu, też wszyscy mamy 



nadzieję, a nawet przekonanie, że wszystko powinno być dobre i dobrze funkcjonować w 

tym roku budżetowym 2021.  

18. Zamknięcie obrad sesji 
 

Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 11.15. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokółowała: Agata Sala ………………………………………… 

 

Przewodniczył: Józef Gawęcki …………..………………………… 

 
 
 
 


